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Protokół nr 34/2021 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego 

w dniu 30 czerwca 2021 r. w godz. od 930 do 955 w sali 146 

w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 oraz za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość. 

 
 

Obecni członkowie Komisji Finansowo-Budżetowej:   

1. Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji  

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Sylwester Cimochowski – on-line 

5. Jacek Niedźwiedzki  

6. Anna Ruszewska  

7. Sławomir Sieczkowski – on-line  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2. Miłosz Stachurski – Wydz. Kultury i Turystyki 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Andrzej Turowski powitał zebranych i przypomniał, że porządek posiedzenia został 

przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy radni chcą wnieść jakieś uwagi. 

Uwag i sprzeciwu nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień 

w Mieście Suwałki. 

2. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień 

w Mieście Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

 Prezydent R. Rynkowski przedstawił projekt uchwały, który był konsultowany i został 

zaopiniowany przez Radę Sportu oraz przez Suwalską Radę Pożytku Publicznego. Przedstawił 

trzy wnioski zgłoszone przez ww. gremia. Prezydent zgłosił autopoprawkę (omyłka pisarska) 

 w tab. Nr 2 w piłce nożnej w pierwszym poziomie rozgrywek centralnych za miejsce 
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 „16 i dalsze” powinno być miesięcznie 210.000 zł. a nie „21 0000”. Przedmiotowa 

autopoprawka zostanie również zgłoszona na sesji Rady Miejskiej.  

– Opinia Rady Sportu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radna A. Ruszewska zwróciła uwagę na zapis: „Uchwała wchodzi w życie po upływie  

14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego z mocą 

obowiązującą od 1 lipca 2021 r.” Zapytała czy wojewoda nie odrzuci uchwały? Prezydent R. 

Rynkowski miasto chce wyjść naprzeciw oczekiwaniom klubów sportowych. Jeśli Wojewoda 

zakwestionuje taki zapis, wtedy to uchwała wejdzie w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia.  

Radna A. Ruszewska czy kwoty w porównaniu do poprzedniej uchwały są o połowę wyższe? 

Prezydent odpowiedział, że wysokość ta wynika z uchwały w sprawie dotacji dla klubów  

i dlatego też, kwoty stypendiów i ich wysokość była porównywalna do tych kwot dotacji.  

 

Radny S. Cimochowski zgłosił wniosek formalny o to, żeby w tab. Nr 2. piłka nożna drugi 

poziom rozgrywek centralnych kwoty bazowej od 50% do 550%, trzeci poziom rozgrywek od 

50% do 500 % kwoty bazowej. Natomiast w pozycji nr 3 w tabeli piłka siatkowa pierwszy 

poziom rozgrywek centralnych zmienić kwotę bazową od 100% do 800 %. Prezydent  

R. Rynkowski przedstawione zmiany przez radnego nie niosą żadnych skutków finansowych 

dla budżetu, natomiast stypendia dla zawodników będą wyższe.  

 

Radny B. Bezdziecki zgłosił wniosek formalny i zaproponował wniesienie następujących 

zmiany do tab. Nr 1. ujednolicenie zapisów i tak: w poz. 1. Stypendium olimpijskie I od 100% 

do 600 %, w poz. 2. od 100 % do 400% kwoty bazowej, w poz. 3. od 100 % do 250 % kwoty 

bazowej, w poz. 4. od 100 % do 200 % kwoty bazowej, w poz. 5. od 10 % do 60 % kwoty 

bazowej, w poz. 6. od 10 % do 40 % kwoty bazowej i w poz. 7. od 10 % do 30 % kwoty bazowej. 

Prezydent R. Rynkowski zgodził się z propozycją radnego.  

 

Radny J. Niedźwiedzki stwierdzi, że to Rada Sportu ustaliła takie a nie inne kwoty (tab. Nr 1), 

które dotychczas funkcjonowały i nie powinno się teraz ich zmieniać. 

 

Radny S. Sieczkowski zapytał jakie będą skutki finansowe po zmianach w ww. uchwale? 

Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, że skutki finansowe będą zbliżone do tej uchwały nad, 

którą odbyło się głosowanie o dotacjach. Radny S. Sieczkowski jak zmieni się wysokość 

środków w skali roku na stypendia sportowe w stosunku do poprzedniego stanu prawnego  

i w obecnym stanie prawnym z uwzględnieniem uchwały dotacyjnej? Prezydent R. Rynkowski 

odnośnie uchwały dotacyjnej była ona przedmiotem kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej 

– miasto czeka na uzasadnienie i decyzję. Najprawdopodobniej dotacji nie będzie w takiej 

wysokości a w to miejsce przyjęte zostaną stypendia. Prezydent powtórzył, że te wysokości, 

które zostały przyjęte jako wysokość dotacji pokrywają się z tym co w tej chwili proponowane 

jest klubom sportowym w formie stypendiów szczególnych. Radny S. Sieczkowski ile mniej 

miasto będzie przeznaczało na stypendia z uwzględnieniem zmian finansowania sportu? 

Prezydent odpowiedział, że nie będzie to mniejsza kwota, tylko jest to wysokość, która była 

określona w uchwale o dotacjach sportowych.  

 

Członkowie Komisji głosowali nad wnioskiem formalnym radnego B. Bezdzieckiego. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym: 

za pozytywną opinią głosowało – 3 radnych 

przeciw                                       – 3 radnych 

wstrzymało się od głosu             – 1 radny  
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Wniosek nie został przyjęty pozytywnie. 

 

Członkowie Komisji głosowali nad wnioskiem formalnym radnego S. Cimochowskiego. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym: 

za pozytywną opinią głosowało – 3 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 4 radnych  

 

Wiosek został przyjęty pozytywnie. 

 

Członkowie Komisji zagłosowali nad zmianą zapisu w tabeli nr 2 badminton – pierwszy 

poziom rozgrywek centralnych – maksymalna liczba stypendiów, które mogą być 

przyznawane w skali jednego miesiąca w kategorii zawodnik z 8 zawodników zmiana na 12 

zawodników. 

Głosowanie nad zmianą w tabeli nr 2. 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 1 radny  

 

Wiosek został przyjęty pozytywnie. 

 

Głosowanie nad zmianą w projekcie uchwały w § 9 ust. 1 tabela nr 2 w zapisie 

dotyczącym omyłki pisarskiej – powinno być miesięcznie 210 000 a nie „210 0000”. 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 1 radny  

 

Wiosek został przyjęty pozytywnie. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania projektu 

uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało – 3 radnych 

przeciw                                       – 1 radnych 

wstrzymało się od głosu             – 3 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych oraz 

nagród i wyróżnień w Mieście Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt. 2 

Wolne wnioski.  

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.             

 

 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

 
Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


